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Technische vragen m.b.t. Memo evenementen en Natuur 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
Partij voor de 
Dieren  

1 Er is op dit moment geen toetsingskader 
gericht op de relatie tussen evenementen en 
de impact op flora en fauna. Is er op dit 
moment voor evenementen in of nabij 
natuurgebieden (Natura2000 en NNN) een 
natuurtoets/ecologisch onderzoek altijd 
verplicht? Zo niet, bij wie ligt de 
bevoegdheid om te bepalen of wel of niet 
noodzakelijk is, gemeente of Provincie? Is 
het standaardpraktijk voor gemeenten om te 
overleggen met de provincie als 
evenementen plaatsvinden in de natuur, in 
of nabij NNN of Natura 2000? 

Iedereen is wettelijk verplicht schade aan 
dieren en planten te voorkomen op grond 
van de zorgplicht uit de Wet 
natuurbescherming. Het uitgangspunt van 
de zorgplicht is dat burgers, ondernemers 
en overheden alle handelingen die een 
nadelig effect zouden kunnen hebben op 
dieren en planten achterwege laten.  

Degene die een bepaalde handeling wil 
verrichten moet zich daarom vooraf op de 
hoogte stellen van de aanwezige 
natuurwaarden, de kwetsbaarheid ervan en 
de mogelijke gevolgen daarvoor van zijn 
handelen.  

Voor de afgifte van een ontheffing Wet 
natuurbescherming (Wnb) is het 
noodzakelijk dat er sprake is van een 
wettelijk belang (limitatieve lijst, opgesteld 
door de wetgever) dat voorgaat boven de 
bescherming van plant- en diersoorten. Daar 
is bij evenementen vaak geen sprake van. 
Daarnaast dient er een alternatieve 
afweging plaats te vinden, (bijvoorbeeld wat 
betreft locatie of tijdstip/ moment in het jaar), 
wat het nog lastiger maakt om een 
ontheffing af te kunnen geven als er een 
voor de natuur geschikter alternatief is. 
Daarom wordt er nu vooral ingezet op het 
regelen van voorzorgsmaatregelen, 
waardoor het nadelig effect op planten en 
dieren minimaal of uitgesloten is.  

Het is geen standaardpraktijk om bij 
evenementen in gesprek te gaan met de 
provincie. Maar zie ook de korte termijn 
acties in het memo dat dit in toenemende 
mate aandacht krijgt. 
 

 2 Waarom is nog niet zeker of er een 
programma natuur komt onder de 
omgevingswet, en waar is dit van 
afhankelijk? 

Vanwege de ontwikkelingen rondom het 
Utrechts Programma Landelijk Gebied 
(UPLG) is er nog niet gestart met een 
actualisatie. Grote delen van het 
natuurbeleid zijn inmiddels opgenomen in 
het concept Omgevingswetprogramma 
UPLG, dat mede gericht is op de 
(inter)nationale doelen voor natuur. Op dit 
moment worden verkend welk natuurbeleid 
(nog) geen plek heeft in het UPLG en hoe 
hiermee wordt omgegaan.  
 

    
 


